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Prezydent Miasta Woclawek

Interpelacje miqdzYsesYjne !

l. W trosce o Srodowisko proszq o rozwarinie pmjektu zaopatrzenia gospodarsfi+'d9lowych w zgniatarkg

do puszek i butelek plastikowych. Taki program funkcjonuie z powodzeniem wAleksandrowie t odzkim.

Zgniarajqc opakowania zmniejszamy icir o6;qto6i o B0 o/o co przynosi duie oszczqdnoSci zar6wno w

selekcji jak i skladowania tych odpaddw
Miesakafcy osiedla w poblLu zakladu karnego pny ul. Barmickiej prosz4 o wyr6wnanie dmgi

- gruntowej w pobliiu muru tego wiqzienia.
3. itieszkafcy osiedla Poludnie-pmsz4 o budowq chodnika z o6wietleniem l4czqcego obydwie ulice Planty
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na granic pomiqdzy ogrodkami dzialkowymi a SP 12.
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Z powaianiem


